
Referat fra mødet i social – sundhed og omsorgsgruppen. 
Tirsdag den 15. november kl. 16 – 17 i beboerhuset. 

 
 
Godkendelse af dagsorden: Der var et ønske om, at vi fik et punkt på 
omkring manglende varme i Voldboligerne.  
Med denne tilføjelse blev dagsordenen godkendt. 
 
 
 
Bemærkninger og godkendelse af kommissorium for gruppen: 
Det fremsendte forslag til et kommissorium for gruppen social – sundhed 
og omsorg blev godkendt. 
 
Gruppen efterspurgte, at dem der er valgt i valggruppen inden for vores 
område også deltager i gruppens møder. 
 
 
Bemærkninger og godkendelse af høringssvaret til kommunens  
handicappolitik 2023 – 2026: 
Høringssvaret blev godkendt. Med nogle få ændringer i teksten. 
 
 
Nyt fra plejehjem.nu gruppen. 
Gruppen afventer med spænding hvem der bliver udpeget til ny 
ældreminister.  
 
Mødet som gruppen havde indkaldt til i beboerhuset den 9. oktober, 
havde 15 deltagere, hvoraf der var flere nye borgere. 
 
Gruppen har indkaldt til et nyt møde den 22. november kl. 16 – 18 i 
beboerhuset. Titlen på dette arrangement: Ældre på Christianshavn. 
Der blev efterlyst et program for mødet. Dette fremsendes til referenten. 
 
Borgermøde på rådhuset. 
 
Et par af medlemmerne i Plejehjem. nu gruppen havde deltaget i 
borgermødet som blev afholdt på rådhuset omkring ældrepolitikken i 
København. 
Der var mødt omkring 150 borgere frem til arrangementet.  
Deltagerne sad placeret ved runde borde, og havde diskuteret 
forskellige emner: 

- Brug af ny teknologi 



- Boformer. 
- Fællesskab 
 

Den nye ældrepolitik for København skal godkendes i løbet af 2023 
 
 
Varme i ældreboligerne: 
 
Et medlem af gruppen som, er bosiddende i ældreboligerne 
Voldboligerne fortæller, at ejendommen har været igennem en 
renovering af deres varmecentral. 
I den forbindelse skulle der efter sigende være sket en reduktion i 
varmen. Temperaturen skulle være nedsat til ca. 22. grader. 
 
Der oplyses at der skulle være over 20 beboere, som er lænket til 
sengen hele dagen. 
 
Spørgeren vil gerne, at gruppen tager kontakt til kommunen vedrørende 
dette problem.  
 
Spørgeren bliver rådet til at tage kontakt til Sundheds- og 
Omsorgsforvaltningen, da de har tilsynspligt med ældreboligerne i 
kommunen. 
 
Gruppen kan ikke gå ind i denne sag. 
 
 
Ældrerådet: 
Gruppens medlem af ældrerådet havde desværre meldt afbud, og havde 
ikke fremsendt noget skriftligt information om hvad der rører sig i rådet 
for øjeblikket. 
 
 
Evt.: gruppen afventer svar på, om lokalet er ledig i 2023 p å de 
datoer som er fremsendt fra gruppen. 


